

REPUBLIC OF VANUATU

LOCAL GOVERNMENT COUNCIL (EFATE) ORDER No. 4 OF 1988

To provide for appointed members to the Efate Local Government Council.

IN EXERCISE of the powers conferred by Section 15(c) of the Decentralization Act No.11 of 1980, I make the following Order:-

APPOINTED MEMBERS

1. The following persons under Column 1 are appointed as members of the Efate Local Government Council representing the various groups specified under Column 2 -

Column 1	Column 2
Peter Poilapa Raymond Marongoe Joseph Matousus Marmasoe Tavakalo Gilbert Mariatu Serei Taun Wonny Edward Kalakau Kalsef Kalpoi Vira	Custom Chiefs Custom Chiefs Custom Chiefs Custom Chiefs Custom Chiefs Women Women Youth Youth

REPEAL

2. Local Government Council (Efate) Order No.63 of 1983 and Local Government Council (Efate) (Amendment) Order No.10 of 1985 are repealed.

.../2:

COMMENCEMENT

3. This Order shall come into force on the date of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila, this ^{4th} day of March, 1988.



Minister of Home Affairs

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 4 DE 1988 RELATIF AU CONSEIL PROVINCIAL (VATE)

portant nomination des membres du Conseil provincial de Vate.

LE MINISTRE DE L'INTERIEUR

en vertu des pouvoirs qui lui sont conférés par l'article 5 (c) de la loi No. 11 de 1980 relative à la décentralisation,

A R R E T E :

NOMINATION DES MEMBRES

1. Les personnes suivantes de la colonne 1 sont nommées membres du Conseil provincial de Vate pour représenter les différents groupes spécifiés dans la colonne 2.

Colonne 1	Colonne 2
Peter Poilapa	Chefs coutumiers
Raymond Marongoe	Chefs coutumiers
Joseph Matousus	Chefs coutumiers
Marmasoe Tavakalo	Chefs coutumiers
Gilbert Mariatu	Chefs coutumiers
Serein Taun	Conseil des femmes
Wonny Edward	Conseil des femmes
Kalakau Kalsef	Jeunesse
Kalpoi Vira	Jeunesse

ABROGATION

2. L'arrêté No. 63 de 1983 relatif au Conseil provincial (Vate) et l'arrêté No. 10 de 1985 relatif au Conseil provincial (Vate) (Modification) sont abrogés.

ENTREE EN VIGUEUR

3. Le présent arrêté entrera en vigueur le jour de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila, le 4 mars 1988.

IOLU ABBIL
Ministre de l'Intérieur.